
 

Besöksadress: Skogsbovägen 9–11, 134 81 Gustavsberg  •  Postadress: Värmdö kommun, 134 81 Gustavsberg 
Växel 08-570 470 00  •  varmdo.kommun@varmdo.se  •  www.varmdo.se  •  Org.nr. 01-212000-0035 
 

 Tjänsteskrivelse 
2014-03-25 

Handläggare Diarienummer 

Monica Fransson 
Kundvals- och finansieringsavdelningen 

 

14KOFN/0017 

 Kommunstyrelsen 

Ansökan om finansiering av ny belysning till Ekvallens 
bandyarena 

Förslag till beslut 
1. Avslå ansökan om finansiering av ny belysning till Ekvallens bandyarena 

 

 

Beslutsnivå 
Kultur- och fritidsnämnden 

 

Sammanfattning 
Gustavsbergs IF Bandyklubb har inkommit med ansökan om finansiering av ny 

belysning till Ekvallens bandyarena. Arenan ingår som en del i idrottsanläggningen vid 

Ekvallen. Kommunen, genom kultur- och fritidsnämnden, hyr anläggningen av EVAB 

för föreningar och allmänhetens behov. Alla frågor som rör anläggningen hanteras av 

EVAB. Ansökan föreslås avslås. Gustavsbergs IF Bandyklubb hänvisas att ta upp frågan 

med EVAB. 

 

Bakgrund 
Gustavsbergs IF Bandyklubb har inkommit till kommunstyrelsen med ansökan om 

finansiering av ny belysning till Ekvallens bandyarena. Ansökan har överförts till kultur- 

och fritidsnämnden. 

Ärendebeskrivning 
Gustavsbergs IF Bandyklubb har inkommit med ansökan om finansiering av ny 

belysning till Ekvallens bandyarena. Arenan ingår som en del i idrottsanläggningen vid 

Ekvallen. Förutom två fastigheter (idrottshall och byggnad för kansli/omklädning) står 

EVAB (Ekvallen Värmdö AB) som ägare till anläggningen som i sin helhet är belägen 

på kommunens mark. Kommunen, genom kultur- och fritidsnämnden, hyr anläggningen 

av EVAB för föreningar och allmänhetens behov. Hyresintäkten från kommunen 

finansierar EVAB:s huvudsakliga kostnader. EVAB ägs av föreningarna Gustavsbergs IF 

och Värmdö HC. Alla frågor som rör anläggningen hanteras av EVAB. Det handlar om 



 Tjänsteskrivelse  

 Diarienummer  

 14KOFN/0017 Sid 2(2) 

 
 

 

drift, skötsel, underhåll och investeringar. I samband med större investeringar har det 

varit vanligt att EVAB ansökt om och beviljats kommunal borgen.  

 

Gustavsbergs IF Bandyklubbs ansökan om finansiering följer därmed inte den gängse 

ordningen när det gäller större investeringar i anläggningen vid Ekvallen. Förvaltningen 

har varit i kontakt med EVAB för att förhöra sig om hur EVAB ställer sig till 

Gustavsbergs IF Bandyklubbs behov. EVAB framför att de har behov av ett antal större 

investeringar och har utifrån det gjort en prioriteringsordning. De kommer eventuellt ha 

behov av kommunal borgen för att kunna genomföra dessa investeringar. Som en följd 

av det behöver de i så fall också, åtminstone tillfälligt, ta ut en högre hyra av 

kommunen. Flera investeringar syftar till att sänka bolagets elkostnader. Ny belysning 

till arenan, som bl a nyttjas av Gustavsberg IF Bandyklubb, behandlas av EVAB på 

samma vis som andra behov av investeringar. Ansökan föreslås avslås. Gustavsbergs IF 

Bandyklubb hänvisas att ta upp frågan med EVAB. 

 

Bedömning 

Ekonomiska konsekvenser 

Förslaget till beslut har inga ekonomiska konsekvenser 

Konsekvenser för miljön 

Förslaget har inga konsekvenser för miljön. 

Konsekvenser för medborgarna  

Förslaget har inga konsekvenser för medborgarna.  

 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av kundvals- och finansieringsavdelningen 

Handlingar i ärendet 
Nr Handling Biläggs/Biläggs ej 

1 Ansökan  Bilägges 

 

 

 

Monica Fransson  

Kundvals- och finansieringschef  

 

 


